

BIO: VERSION IN ENGLISH



CHILDHOOD

Also known as BD, Breez, Maître des Fanfares and Deido Boi, Brice Dunbaar is a Cameroonian-born, Toronto-based hip hop artist and drummer. Born in the early 1990s, Dunbaar spent his childhood and teenage years in his home country. He grew up in a family that valued the cult of effort and faith, in addition to music. While home with family, one could not fail to find cassettes of Les Têtes Brulées, Kotto Bass, Manu Dibango, Bob Marley, Sade, and Mc Solaar just to name a few. At the age of 10, he started playing drums in his school's orchestra. His musical performances earned him the admiration of his classmates and teachers during his high school days. In 2014, he seized the opportunity to move to Canada to pursue his studies.

CANADA, FIRST SINGLES.



In this large and inclusive country, Dunbaar rediscovered his passion for music while working at a firm in the year of 2019 following an encounter with another soul who shared a passion for music. He was then introduced to the world of rock music and soon Dunbaar and his friend formed a band called "Bank Heist for which he composed and recorded several unreleased songs. Another coincidental encounter in 2020 with local rapper Karizma led him to consider a solo career. On January 31, 2021, he released his very first single "BD WHO ARE YOU" produced and mastered by Jeremy Legault and Kristian Montano respectively. The Dancehall-hip hop track seeks to transcend the mood and help people unwind from all the stresses around. On March 31st, Dunbaar released his second solo single "Black Suit On Demand" followed by "Burnout" few months after on July 16th. He then embarked on a successful media tour in his native Cameroon. Grateful for the continued support of his listeners and aware of their expectations, he now dedicates his time writing and composing songs with the aim to release a full-length project before the end of 2021.

BIO: VERSION EN FRANCAIS



ENFANCE

Également connu sous les noms de BD, Breez, Deido Boi et Maître des Fanfares, Brice Dunbaar est un musicien d'origine camerounaise basé au Canada. Né au début des années 1990, c'est dans son pays natal qu'il passe son enfance et adolescence. Dunbaar a grandi dans une famille qui valorise le culte de l'effort et de la foi, en plus de la musique. En effet dans le foyer familial, on ne pouvait manquer de trouver des cassettes des Têtes Brulées, de Kotto Bass, de Manu Dibango, de Bob Marley, de Sade et de Mc Solaar pour n'en citer que quelques-unes. C'est dans ce sens qu'à l'âge de 10 ans, il touche ses premières baguettes et devient batteur d'orchestre au sein de son école. Ses performances musicales lui valent l'admiration de ses camarades de classe et enseignants. En 2014, il saisit l'opportunité de s'installer au Canada pour poursuivre ses études.

CANADA, PREMIERS MORCEAUX.



Dans ce pays vaste et inclusif, Dunbaar se remet à la musique à la suite d'une rencontre fortuite en 2019 qui donnera naissance à "Bank Heist", son groupe de Rock avec lequel il enregistrera plusieurs chansons inédites. Durant l'année 2020, il trouve refuge dans le chant en écrivant des poèmes. Le 31 janvier 2021, Dunbaar sort son tout premier single « BD WHO ARE YOU » produit et masterisé respectivement par Jeremy Legault et Kristian Montano. La chanson vise à transcender l'ambiance et à aider les gens à se défaire de tout le stress qui les entoure. Le 31 mars, Dunbaar sort un deuxième single intitulé « Black Suit On Demand » suivi de « Burnout » quelques mois plus tard, le 16 juillet. Il retourne ensuite au Cameroun après 6 années d'absence et démarre une longue tournée médiatique réussie. Reconnaisant envers ses auditeurs pour leur soutien continu et conscient des attentes, il consacre désormais son temps à écrire et composer des chansons dans le but de sortir un projet complet avant la fin de 2021.